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P R O T O K Ó Ł  Nr XXXIII/21 

z XXXIII sesji nadzwyczajnej 

Rady Gminy Wręczyca Wielka 
 

z dnia 05 listopada 2021 r. 

 

 

 

Tematyka sesji w brzmieniu proponowanym w materiałach na sesję i  przyjęta w punkcie 

2. porządku obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca 

Wielka na lata 2021-2029. 

6. Zamknięcie obrad sesji nadzwyczajnej Rady Gminy.  

 

Porządek obrad po dokonaniu zmian w trakcie posiedzenia sesji: 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.  Przedstawienie porządku obrad. 

3.  Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

4.  Zamknięcie obrad sesji nadzwyczajnej Rady Gminy.  

 

Imienny wykaz głosowań radnych umieszczony jest na stronie podmiotowej Gminy 

Wręczyca Wielka: http://www.bip.wreczyca-wielka.akcessnet.net/ w zakładce: 

Organy/Rada Gminy/Sesje/Imienne wykazy głosowań radnych.  

 

Wykaz głosowania imiennego z sesji Rady Gminy w dniu 05 listopada 2021 roku stanowi 

jednocześnie załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

 

http://www.bip.wreczyca-wielka.akcessnet.net/


 

 

RG.0002.10.2021 

P R O T O K Ó  Ł   Nr  XXXIII/21 
 

z XXXIII sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Wręczyca Wielka,  

odbytej w dniu 05 listopada 2021 r. w godz.14.03 –  14.20 

  w sali  narad Urzędu Gminy we Wręczycy Wielkiej  

_ _  _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _  
 

W sesji udział wzięli: 

-  14 Radnych                         -  wg listy obecności  

-  Pan Tomasz Osiński           -  Wójt Gminy  

-  Pani Magdalena Kasprzak  -  Sekretarz Gminy 

-  Pani Barbara Jezior            -  Skarbnik Gminy 

-  Pani Aleksandra Cieślak-Fornal - Adwokat, Obsługa Prawna Urzędu Gminy  

-  Pan Andrzej Kała      - Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury we Wręczycy Wielkiej   

- Pan Mateusz Wąsiński - Dyrektor Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych we Wręczycy Wielkiej 
 

Porządek obrad sesji (przyjęty przez Radę Gminy): 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca 

Wielka na lata 2021-2029. 

6. Zamknięcie obrad sesji nadzwyczajnej Rady Gminy.  

 

 

Ad. 1. 

           Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

           Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant dokonał otwarcia XXXIII sesji 

nadzwyczajnej Rady Gminy Wręczyca Wielka, zwołanej na wniosek Wójta Gminy                       

na podstawie art. 20 ust. 3  ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym.   

Pan Przewodniczący stwierdził, iż sesja jest prawomocna, Rada Gminy może podejmować 

prawomocne decyzje i uchwały, ponieważ obecnych jest 14 Radnych. 

Jedna Radna nieobecna usprawiedliwiona – Pani Urszula Zomerfeld.  
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

 

Ad.2. 

          Przedstawienie porządku obrad. 
 

          Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant oznajmił, iż w dniu 2 listopada 2021 r. 

otrzymał wniosek Pana Wójta o zwołanie sesji nadzwyczajnej.  

Do Państwa Radnych został wysłany porządek obrad na dzisiejszą sesję na godz. 14.00  zgodnie 

z propozycją Pana Wójta. 
 

          Następnie Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant zapytał, czy do 

przedstawionego porządku obrad, Pan Wójt ma jeszcze jakieś wnioski.  
 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński poinformował, iż nie zgłasza żadnych wniosków. 
 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie porządek obrad 

XXXIII sesji nadzwyczajnej w takiej formie, jaką Radni otrzymali w materiałach na sesję. 
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Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 14 radnych 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 1 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (14 „za”, 0 „przeciw”,                   

0 „wstrzymujących się”) przyjęła porządek obrad XXXIII sesji nadzwyczajnej Rady 

Gminy w brzmieniu proponowanym w materiałach na sesję.   
 

 

 

Ad.3. 

           Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania                   

i  wykupu. 
 

           Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek zwrócił się do Rady Gminy, czy do projektu 

uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu będą pytania 

ze strony Państwa Radnych. 
 

Z pytaniami do projektu uchwały j/w zwrócili się kolejno Radni: 

 

Radna Pani Anita Toborek: 

- Czytam uzasadnienie i dla mnie ono jest nie kompletne. Chciałabym szerszego uzasadnienia, 

dlaczego podejmujemy kolejne kroki, które - było, nie było –  wpłyną na zwiększenie stopnia 

zadłużenia Gminy. Gdyby Pan Wójt był uprzejmy wyjaśnić może szczegóły.  

Czy to uzasadnienie dla nas ma być wystarczające? Dla mnie jest niejasne, niekompletne,                   

nie wiem dlaczego próbujemy to zrobić.  
 

         Odpowiedzi na pytanie Radnej Pani Anity Toborek udzieliła Skarbnik Gminy                               

Pani Barbara Jezior wyjaśniając, co następuje: 

- Jeżeli chodzi o emisję obligacji, to jest kilka przyczyn, dla których taki projekt Państwu 

przedstawiliśmy. 

Po pierwsze - Państwo jeszcze nie macie projektu budżetu na rok 2022,  ale proszę mi uwierzyć, 

że w tym projekcie budżetu, ujrzycie Państwo, że dochody mamy niższe niż to widać                            

w obecnym WPF-ie i niż to jest w tym roku. 

Wydatki natomiast i wnioski jakie spłynęły z jednostek, i z tego co wiemy, będą wyższe.  

Dochody bieżące nie są w stanie pokryć wydatków bieżących, nie mówiąc już w ogóle                           

o jakiejkolwiek realizacji inwestycji. 

Ten projekt uchwały został przygotowany dlatego, że próbujemy jakby uratować tą sytuację, 

czyli zrobić cokolwiek, żeby Gmina była w stanie realizować  jakiekolwiek inwestycje. 

Po drugie – jak Państwo wiecie, składamy wnioski do tzw. „Polskiego Ładu”, gdzie te 

inwestycje, o które wnioskujemy, to są inwestycje kilku, kilkunastu milionowe i my jako Gmina 

jesteśmy zobowiązani dołożyć do tych inwestycji również swój wkład. 

Trzecia sprawa – żeby wszystkie wskaźniki w WPF-ie nam wyszły, to nie możemy wszystkich 

swoich dochodów przekazywać i realizować zadania bieżące, musimy również realizować 

zadania inwestycyjne – tak to wygląda. 

Dlatego też próbujemy ratować tą sytuację i takim ratunkiem ma być dla nas emisja obligacji, 

żebyśmy byli w stanie wybrnąć ze wskaźników i żeby jako Gmina, byliśmy w stanie wykonać 

jakiekolwiek inwestycje. 

W zmianach, jakie tutaj są – widzimy również, że rok 2024, to rok taki „łamiący się”, 

„przełamujący”, powodujący, że te wskaźniki przy niewielkich wahaniach dochodów, bądź 

wydatków bieżących, po prostu nam w roku 2024 – nie wyjdą.  
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Dlatego też jedną z propozycji jest spłacenie wcześniejszych kredytów które mamy zaciągnięte 

w Banku Spółdzielczym w Kłobucku i w Banku Spółdzielczym - dawnym Sośnicowice, teraz 

przekształconym w Bank Mikołowski, żeby w 2024 byliśmy w stanie zachować wskaźniki. 

Dlatego część z tej emisji obligacji ma nam posłużyć do spłaty już wcześniej zaciągniętych 

zobowiązań. Czy jeszcze coś szerzej? 
 

Radna Pani Anita Toborek: 

- Rozumiem, dziękuję za wyjaśnienie. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Czy będą jeszcze inne pytania? 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Żerdziński: 

- Chciałbym zapytać ile obsługa tych obligacji będzie nas półrocznie, czy rocznie kosztować? 

Plus, minus. 
 

Skarbnik Gminy Pani Barbara Jezior: 

- Ja jestem w stanie Państwu powiedzieć, ile mniej więcej tych odsetek będzie, przy założeniu, 

że przez 10 lat będzie nam wzrastał Wibor i inflacja będzie na poziomie 4-5 %, to będzie                          

ok.  2,7 mln przez te lata. Natomiast do momentu, kiedy nie emitujemy obligacji, bo ta emisja                       

w roku 2022 – nie musi być w styczniu, może być to lipiec, może to być sierpień – do tego 

momentu, nie generuje to odsetek. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Żerdziński: 

- Czyli w tym okresie 10-letnim jest to 2,7 mln zł? 
 

Skarbnik Gminy Pani Barbara Jezior: 

- Tak. 
 

Radny Pan Artur Klorek: 

- Czy to 10 mln tutaj, jest przeznaczone na budżet na 2022 rok, czy to będzie rozłożone                          

na następne lata? 
 

Skarbnik Gminy Pani Barbara Jezior: 

- Tak naprawdę zakładamy, że podejmując uchwałę, musimy rozpocząć emisję w tym roku. 

Więc zaplanowane jest, że 500 tys. będzie wyemitowane w tym roku, natomiast reszta w 2022 

roku. 
 

Radny Pan Artur Klorek: 

- Czyli 9,5 mln. wchodzi w 2022 
 

Skarbnik Gminy Pani Barbara Jezior: 

- Jeżeli nie wykorzystamy emisji obligacji z tego roku, ponieważ już zostało nam bardzo mało 

czasu, to środki z tej emisji obligacji w przyszłym roku wchodzą nam jako wolne środki. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Czy ktoś z Państwa chciałby jeszcze zabrać głos? 

 

        Nikt więcej z Radnych nie zgłosił, iż chciałby zabrać głos w temacie będącym przedmiotem 

niniejszego punktu. 
 

       Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały, celem 

poddania go pod głosowanie.  
 

        Po odczytaniu projektu uchwały Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław 

Żerdziński zasygnalizował, iż chciałby  jeszcze zabrać głos. 
 

        Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant nie udzielił głosu Radnemu, informując, 

iż jest już po dyskusji i w tym momencie będzie głosowanie. 
 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad 

ich zbywania, nabywania  i  wykupu, pod głosowanie. 
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Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 14 radnych 

Za – 2 

Przeciw – 11 

Wstrzymujących się – 1 
 

Głosowanie imienne nr 2 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka większością głosów (11 „przeciw”,                  

2 „za”, 1 „wstrzymujący się”) nie podjęła uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad  

ich zbywania, nabywania  i  wykupu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant stwierdził, iż uchwała nie została 

podjęta. 

Następnie powiedział: 

- Proszę Państwa, ponieważ dwie następne uchwały, są w zasadzie, można powiedzieć, 

częściowo pokłosiem uchwały o emisji obligacji. Czy Pani Skarbnik w tym momencie 

potwierdzi moje zdanie? 
 

Skarbnik Gminy Pani Barbara Jezior: 

- Tak. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- W tym momencie nie ma możliwości głosowania tych uchwał.  

Pani Adwokat może by mi dopomogła w tym temacie, czy dalej głosujemy te dwie następne 

uchwały które są pokłosiem uchwały pierwszej? 
 

Adwokat Pani Aleksandra Cieślak-Fornal: 

- Ja proponuję zmianę porządku obrad Panie Przewodniczący, poprzez wycofanie tych uchwał. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Ale to musi wnioskodawca, Pan Wójt musiałby wycofać te dwie następne uchwały. 
 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- W takim razie składam wniosek o wycofanie punktu 4-tego i 5-tego dzisiejszego porządku 

obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poddał pod głosowanie wniosek                   

Wójta Gminy o wycofanie z porządku obrad sesji punktu 4 i punktu 5. 

 

  (pkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

  pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca 

Wielka na lata 2021-2029.) 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 14 radnych 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 3 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (14 „za”, 0 „przeciw”,        

0 „wstrzymujących się”) przyjęła wniosek Wójta Gminy j/w, postanawiając tym samym                    

o zmianie porządku obrad XXXIII sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Wręczyca Wielka. 
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Porządek obrad po zmianie: 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.  Przedstawienie porządku obrad. 

3.  Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

4.  Zamknięcie obrad sesji nadzwyczajnej Rady Gminy.  

 

W związku z przegłosowaniem wniosku Wójta Gminy, a tym samym przyjęciu zmian do 

porządku obrad sesji j/w, obrady XXXIII sesji nadzwyczajnej dobiegły końca. 

 

 

Ad.4. 

            Zamknięcie obrad sesji nadzwyczajnej Rady Gminy. 
 

 

            W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 14.20 Przewodniczący Rady Gminy 

Pan Marek Prubant dokonał zamknięcia XXXIII sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Wręczyca 

Wielka,  dziękując wszystkim obecnym za przybycie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

 

 

Protokołowała:                                                                  Przewodniczący Rady Gminy                                                               

 

Urszula Rokosa                                                                             Marek Prubant                       


